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摘要 

     
本文舉例說明排版格式，供投稿人準備論文時參考之用。論文必須附有摘要，摘要必須單獨列在論文第

一頁。 

關鍵字：(3~5 個字)決策分析、資料包絡分析法、模糊集合理論。 

 
 

1. 格式 
 

全文文章用 A4 大小的紙張，每頁上下緣各留 2.5 公分及左右兩側各留 2.5 公分，文章不分欄﹐打字

不可參差不齊，除段落之標明，其餘文字全部採用新細明體。 

全文文章包括圖片、表格、參考文獻，不可超過 15 頁。全文文章請以 Adobe 編輯軟體建檔(PDF)，
並於民國 104 年 4 月 19 日 23:00 前上傳至研討會網站。 

請務必將所有頁首及頁尾(含頁碼)設定全數刪除。 
 

1.1 論文題目與作者 

     論文題目宜簡明，字形為 14 點新細明體、粗體，置於第一頁第一行中央。作者部分包含姓名、所

屬機關、聯絡地址，字型均為 12 點新細明體，亦置中，採單行間距。 
 

1.2 文稿 

大段落之標明(Level one heading)應置於每行正中央;例如: 

緒 言(18 級標楷加粗體) 
中段落之標明(Level two heading)應置於每行之最左方;例如: 

管理外匯之風險暴露(12 級標楷加粗體) 

小段落之標明(Level three heading) 應置於每行之最左方;例如: 

 交易暴露(11 級標楷加粗體) 

其他更小段落之標明請按: 

交易暴露((10 級標楷加粗體) 1.  (1)  a.  (a)  等順序排列，內文字型均採用 10 點新細明體，採單行

間距。文內所有出現之英文及數字部分請使用 Time New Roman 字體。 
 

1.3 章節與小節標題 

    論文之各節標題應置於列之中央位置。小節標題則應從文稿之左緣開始。 



 

 

 

 

2. 關於圖片、表格及方程式 
 
    圖片及表格可以置於文中或文章最後。 
 
2.1 圖片 
     圖標題必須置於圖片下方。若圖標題僅使用一行，則必須置中，否則應靠左對齊。 
 
 
 

 
圖 1. XX 方格圖 

 
2.2 表格 
    表標題﹝表 1. XX 表﹞必須置於表格上方且置中。 
 
2.3 方程式 
    方程式應於上下個留一行空白。方程式應編號，編號靠右對齊並從(1)開始。 
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3. 參考文獻格式 
 
    所有參考文獻應包含作者全名、論文題目、發表日期、發表刊物及頁碼。文中引用時採用編碼方式

如：王國明、謝玲芬[1]。中英文之期刊、書籍、論文集之編排格式範例，請參考下頁參考文獻部份。 
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in: Tzeng, G.H., H.F. Wang, U.P. Wen and P.L. Yu (Eds), Multiple Criteria Decision Making, Springer-Verlag, 
Amsterdam, 159-168 (1994). 

7. Shih, Y.C., M.J. Wang and C.H. Chang, “The effects of handle angle on maximum acceptable weight of 
lifting,” Proceedings of the 4th Pan-Pacific Conference on Occupational Ergonomics, 260-263 (1996). 
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ABSTRACT 
 
Please provide the English abstract and keywords. Type text of your abstract here. The abstract is generally not 
more than 100 words in one or two short paragraphs. Please remove all settings of page headings and footings 
(including page numbers). 

Keywords: 3-5 keywords 

 
1. INTRODUCTION 

 
The text of your paper should be typed in 10 point type, using Times or Times New Roman font to fit on 
standard A4-size paper (21cm x 29.7cm) with margins of 2.5 cm all around.  
When you begin each paragraph you do not need to insert an extra paragraph return. The Normal style of this 
template already includes that. 
Please convert the final document to PDF file format. 
Please remove all settings of page headings and footings (including page numbers). 

 
2. FIRST LEVEL HEADINGS 

 
First level headings are in bold capitals and centered in the column. Apply the style Heading 1, 
to create them or simply replace this text. You can number the headings if you wish. 

 
2.1 Second Level Headings 
Second Level headings are placed flush on the left-hand margin of the column on a separate line. You can use the 
style “Heading 2” for this. This is a third level heading. Text is italicized or underlined, and runs in at the 
beginning of the paragraph. Maximum length: 15 pages standard A4 paper. 

 
 

3. COPYRIGHT 
 
An copyright form must be signed and returned with your manuscript. Your paper cannot be published without 
this release. Please retain a copy of the completed form for your records. 
 

4. TABLES AND FIGURES 
 
A sample table or figure inserted into the column: 
 

A Column B Column C 
1   
2   
Table 1.  Sample caption for tables and figures. 

 
Not all tables or figures will fit into one column width and remain legible. If you need to run a table or figure the 
full page width, place it across two columns at the top or bottom of the page. Center captions below the figure. 
(If you are using this template you will need to insert a new section, formatted for one column,  to do this.) 
Please remember that fine print or dark photographs may not reproduce well. 
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